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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 7. 

 

2023.gada 27.aprīlis 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Arnolds Keisters no 09:59, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs.   

Pašvaldības darbinieki –  

Centrālās administrācijas Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, 

personālspeciāliste Baiba Barkāne,   

PA „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons, 

PII “Bitīte” vadītājas vietniece Lauma Bilāne-Jurģele, 

Baldones vidusskolas direktore Indra Šmite, 

Ķekavas mākslas skolas direktors Egils Štāls, 

Ķekavas novada sporta skolas direktors Ints Vancāns, 

Daugmales pagasta kultūras centra vadītājs Ēriks Laime-Babris. 

 

 

Darba kārtība 
1. Par M.P. apstrīdēšanas iesnieguma atstāšanu bez izskatīšanas;  

2. Par atteikumu T.T. izdot labvēlīgu administratīvo aktu;  

3. Ķekavas novada pašvaldības iestāde ‘’Centrālā administrācija’’  pretkorupcijas pasākumu 

plāna izpilde 2022. gadā;  

4. Pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” pretkorupcijas pasākumu plāna 

izpilde 2022.gadā;  

5. Ķekavas novada PII “Bitīte’’ pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022. gadā;  

6. Baložu vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2018.-2022. gadam;  

7. Baldones vidusskolas korupcijas risku analīze un pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022. 

gadā;  

8. Informatīvs - Daugmales pamatskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atskaite par 2022. gadu;  

9. Informatīvs - Ķekavas mākslas skolas pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2023.-2026. 

gadam;  

10. Informatīvs - Ķekavas novada sporta skolas pretkorupcijas pasākumu plāna 2019. -2022. 

gadam izpilde;  

11. Informatīvs - Daugmales pagasta kultūras centra pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022. 

gadā.  
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Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi.  

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks, viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumu darba 

kārtības grozījumiem, izslēdzot 13 jautājumu. Viņš arī iesniedzis priekšlikumu par darba kārtības 

papildināšanu, tomēr šobrīd šo priekšlikumu atsauc. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

13.jautājumu izslēgt no Drošības komitejas sēdes darba kārtības, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Pozņaks paskaidro, ka jautājums izslēgts no darba kārtības pēc Būvvaldes vadītājas lūguma, jo 

mainījušies apstākļi. Darba kārtība tiek labota un Pozņaks aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 27.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par M.P. apstrīdēšanas iesnieguma atstāšanu bez izskatīšanas 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:03:30) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks - saņemts privātpersonas iesniegums, kurā tā lūdz atcelt 

būvvaldes lēmumu pilnībā saistībā ar izsniegto būvatļauju. Būvatļauja ir administratīvais akts, 

kuru var normatīvo aktu kārtībā apstrīdēt, tomēr tas noteiktajā kārtībā netika apstrīdēts un netika 

arī atjaunoti apstrīdēšanas termiņi, līdz ar to procesuālās darbības ir izsmeltas, bet būvatļauja vēl 

arvien ir spēkā, un tajā ir divas prasības saistītas ar topogrāfisko plānu un piekļuves 

nodrošināšana ugunsdzēsības dīķim. Pēc pārrunām pašvaldība piekrita tam, ka tiek svītrota 

prasība par legālas piekļuves nodrošināšanu ugunsdzēsības dīķim. Tomēr šo apstrīdēšanas 

iesniegumu jāatstāj bez virzības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

 “Atbalstīt izstrādāto lēmuma projektu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 



 

 

2. Par atteikumu T.T. izdot labvēlīgu administratīvo aktu 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:08:22) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks - privātpersona vērsās pašvaldībā ar lūgumu kompensēt 

kanalizācijas pieslēguma izbūvi centrālajiem tīkliem. Iesniedzējs kanalizācijas pieslēgumu jau 

pats bija izbūvējis un finansējis un tikai pēc tam vērsās pašvaldībā ar lūgumu kompensēt 

izdevumus, tomēr mūsu saistošie noteikumi paredz citu kārtību - vispirms personai jāvēršas 

pašvaldībā un jālūdz atbalstīt kanalizācijas pieslēguma izbūvi, tad pašvaldība iesniegumu izskata, 

un, ja šai pašvaldības budžeta sadaļā ir pietiekams līdzekļu apjoms, piešķir līdzekļus, kurus tad 

iesniedzējs izlieto pieslēguma izbūvei. Tas arī ir iemesls, kāpēc pašvaldība izdod nelabvēlīgu 

administratīvo aktu. 

Ziņojumu papildina Zvaigzne skaidrojot iemeslus, kāpēc finansējums kanalizācijas pieslēguma 

izbūvei ir jāpieprasa pirms būvniecības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

 “Atbalstīt izstrādāto lēmuma projektu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

3. Ķekavas novada pašvaldības iestāde ‘’Centrālā administrācija’’  pretkorupcijas 

pasākumu plāna izpilde 2022. gadā 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:12:30) 

Baiba Barkāne sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. Viņa informē par darbiem, kas 

veikti un kas plānoti saistībā ar korupcijas apkarošanu pašvaldībā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Barkāne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas novada pašvaldības iestāde ‘’Centrālā administrācija’’pretkorupcijas pasākumu 

plāna 2019. – 2022. gadam izpilde 2022. gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 



 

 

4. Pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” pretkorupcijas 

pasākumu plāna izpilde 2022.gadā 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:17:15) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Barons. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” pretkorupcijas pasākumu plāns 

2019.-2022.gadam izpilde 2022.gadā, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

5. Ķekavas novada PII “Bitīte’’ pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022. gadā 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:21:57) 

Lauma Bilāne-Jurģele sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Bilāne-Jurģele. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” pretkorupcijas plāna izpilde 2022.gadā, pieņemts 

zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

6. Baložu vidusskolas pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2018.-2022. gadam 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:27:35) 

Sēdes vadītājs konstatē, ka sēdei nav pieslēgusies ziņotāja, tāpēc Līcis iesniedzis priekšlikumu – 

jautājumu atlikt. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

 



 

 

Priekšlikums no Gata Līča -  

Atlikt jautājuma skatīšanu uz nākamo komiteju, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

7. Baldones vidusskolas korupcijas risku analīze un pretkorupcijas pasākumu plāna 

izpilde 2022. gadā 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:30:10) 

Par jautājumu ziņo Indra Šmite sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Šmite, Barkāne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Baldones vidusskolas korupcijas risku analīze un pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 

2022.gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

8. Daugmales pamatskolas pretkorupcijas pasākumu plāna atskaite par 2022. gadu 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:36:55) 

Sēdes vadītājs konstatē, ka sēdei nav pieslēdzies ziņotājs, tāpēc Līcis iesniedzis priekšlikumu – 

jautājumu atlikt. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Gata Līča -  

Atlikt jautājuma skatīšanu uz nākamo komiteju, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



 

 

9. Ķekavas mākslas skolas pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2023.-2026. gadam 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:39:22) 

Par jautājumu ziņo Egils Štāls sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Štāls. 

Jautājumu vairāknav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas mākslas skolas korupcijas plāna izpildi 2022.gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Sēdei pieslēdzās komitejas loceklis Arnolds Keisters. 

 

 

10. Ķekavas novada sporta skolas pretkorupcijas pasākumu plāna 2019. -2022. 

gadam izpilde 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:44:40) 

Ints Vancāns sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Vancāns. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Ķekavas novada sporta skolas pretkorupcijas pasākumu plāna 2019. -2022. gadam izpilde 

2022.gadā, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

11. Daugmales pagasta kultūras centra pretkorupcijas pasākumu plāna izpilde 2022. 

gadā 

(Jautājumu izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:48:15) 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris sniedz atskaiti par pretkorupcijas plāna izpildi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Laime-Babris, Keisters. 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atskaite par Daugmales pagasta kultūras centra veikto pretkorupcijas pasākumu izpildi 

2022.gadā, pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.10:13 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


